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ZÁPIS
z 12. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 13.02.2012

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 18
Omluveni : Mgr. Taťána Škarková, Josef Vybíral, Kamila Polachová
Přišli později : 0

Zapisovatelka: Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu: Pavel Procházka, Ing. Miloslav Souček

Návrhová komise: Ing. Jaroslav Mokrý, Ing. František Šlapanský, Mgr. Květoslava Kotková, 
Irena Kočí
                    
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ  

11. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 18 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta – z úkolů minulého zastupitelstva vyplynul úkol pro pana tajemníka, že po schválení 
Kolektivní smlouvy na rok 2012 musí být všichni zaměstnanci seznámeni s Kolektivní smlouvou proti 
podpisu, to je splněno. Dále 1x ročně informovat o činnosti spolků (jejich 9). Do příštího ZM
navrhnout zástupce těchto spolků a příště je odsouhlasíme. Bc. Procházka – bylo by dobré shrnout, co 
jednotlivý spolek přináší a na další ZM předložit jejich stručnou charakteristiku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v předloženém znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Pavel Procházka, Ing. Miloslav Souček
     Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, Zdrželi se: 0
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Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Jaroslav Mokrý, Ing. František Šlapanský, Mgr. 
Květoslava Kotková, Irena Kočí
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

2. INTERPELACE

Starosta – minule se v zastupitelstvu probíralo vyvážení jímek. Místostarosta – v této věci proběhla 
schůzka v Rakšicích, kde vybudovat svozovou jímku v Rakšicích. Jde o 3 varianty řešení – zařadit do 
probíhající akce Dyje II, financovány z dotací. Starosta - U tunelu – vysázení stromů v souladu 
s dotacemi na regeneraci parku. Na dotaz pana Vybírala ke značce stop u ČD – dle drážních předpisů 
jde o nutnou věc. Chodník k Vertexu – ano může být, odkoupení je možné. Probíhá v této věci jednání, 
pozemek pod chodníkem odkoupit a pak vybuduje město chodník. 
Bc. Procházka – cedule Slovanská epopej – MSE tu není a cedule vypadají strašně. Starosta –
s MěKS řešíme – budou přemalovány programem na rok 2012 – vždy s názvem té akce. Mgr. Košíček
– snížení kvality tel. signálu ve vnitřním městě, i ve výchovném ústavu – ruší se mobilním signálem. 
Pí. Kočí – proběhlo měření signálu i na DPS. Signál byl špatný, dali na střechu zesilovací zařízení,. 
Starosta - Prověříme a navrhneme řešení. Pan Procházka – je to dáno přechodem na jiný druh 
vysílání i počasím. Na stránkách radiokomunikací se dočtete více, lze řešit i satelitem. Místostarosta –
podílení města dokrytí signálem. Ing. Blaha – na sídlišti se množí v garážích krádeže, jestli by toto 
území mohla MěP kontrolovat častěji. Velitel MěP Fráňa – patří pod působnost MěP, ale je špatně 
kontrolovatelná – jezdí se tam v denní i v noční hodině, bohužel je známá shoda v zámcích, tlačím na 
pana Knotka, aby tomu občané a majitelé předcházeli výměnou zámků a lepším zabezpečením svých 
garáží. Stávající zajištění vrat je nevyhovující. Bc. Procházka – poslat dopis majitelům garáží. Velitel 
MěP Fráňa – je to nákladné, o tomto problému, že jsou zámky vadné vědí několik let. Starosta –
dochází k nárustu kriminální činnosti v našem městě, zabýváme se tím a řešíme to s kompetentními 
orgány. O výsledcích našich jednáních budete obeznámeni. 

3. KONTROLA ÚKOLŮ RADY A ZASTUPITELSTVA MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV
- předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Ing. Lang – jak dopadlo jednání s panem Břinkem – usnesení č. 4 – pozemek na hřbitov? Starosta –
s panem Břinkem je jednáno o výměně pozemku a možném výkupu dalších pozemků. Tyto pozemky 
by snad neměli být problémem. Ing. Šlapanský – formulace nutno přeformulovat, jak se to bude řešit. 
Tajemník – úkol 2 – požadavek č. 9 – aktualizace na výpůjčku mobilního pódia a nyní není legálně 
možné jej vypůjčovat. Budeme muset zredukovat revokací. Když je to technicky možné, děláme 
v průběhu rad, v tomto případě není možné, ani když byl tento úkol zadaný. Starosta – nejsou na něj 
revize, budeme muset řešit. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov.
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4. ZPRÁVA O ČINNOSTI RADY MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál.

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.

5. ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ FINANČNÍHO VÝBORU ZE DNE 25.01.2012 – předkládá Ing. 
Jaroslav Mokrý, předseda FV

Ing. Mokrý – představuje materiál. Zápis je dlouhý. K provoznímu není nutný komentář. Jednalo se 
hlavně o rozpočtu města. FV doporučuje ZM ke schválení rozpočet města, návrh rozpočtu a zásady pro 
VFP. Nejlépe akce VFP projednávat včas, ne až po jejich uskutečnění. Zákon o rozpočtech územních
samosprávních celků – podle 28, f, b, PO může uživatel PO uložit odvod, který půjde na účet 
zřizovateli. Starosta – nedovolili bychom si utvářet rozpočet, který by byl v rozporu se zákony této 
země. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis ze zasedání Finančního výboru ze dne 25.01.2012.

Zastupitelstvo města bere na vědomí rezignaci Tomáše Sobotky na člena finančního výboru. 

Zastupitelstvo města jmenuje pana Jaroslava Čurdu za člena Finančního výboru. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

6. NÁVRH ROZPOČTU MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV PRO ROK 2012 – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál.

Pan Dvořáček – za ODS chci vyzdvihnout tento rozpočet – je zpracován na profesionální úrovni.
Máme ale jako strana ODS zásadní problém s koupalištěm – ano, ale v době, kdy řešíme financování 
projektů za cenu, kdy musíme prodávat nemovitosti města, je toto nepřípustné. Koupaliště je prioritou 
ale ne v této době. U PO spojit některé pod jednoho ředitele, ušetření na nákladech. Nemohu se 
z těchto důvodů připojit k hlasování pro rozpočet. Ing. Šlapanský – chybí mi tu provázanost 
s rozpočty PO, jde o časový nesoulad. Také o radikální zásah vzhledem k jednotlivým ředitelům PO, je 
potřeba vyjít jim co možná nejvíce vstříc. U SMM – nevíme, jak budou pokryty jejich finanční 
požadavky. U Investičních akcích – konkrétní informace – reálnější pohled, vědět vnitřní interní 
pořadí, co dělat. Co by mohlo i počkat. Ing. Kocanda – tento systém rozpočtu i do budoucna je dobře 
nastaven z hlediska efektivity, systém nastavit bude pro město dobré. Investice mají vývoj, všechny 
jsou podmíněné přijetím dotace. Nejde bohužel prioritně sestavit jednotlivé investice, jsou ve vývoji. 
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Samotný rozpočet – není našponovaný, příjmy jsou podseknuté, rezervy jsou, rezerva je soustředěna 
na jedno místo – nesmí se vyčerpat, při vyčerpání znovu doplnit. Místostarosta – prostředky, které 
byly stáhnuty z PO, zůstaly částečně na jejich potřeby, zbytek se použije. Na RM a ZM určíme, na jaké 
projekty. Pan Kabelka – k rozpočtu bych chtěl říct několik věcí – jsem v rozporu s RM i FV
z hlediska částky, která je v rozpočtu uvažována pro SMM. A to z prostého důvodu. Již 7 let 
financujeme veškerou údržbu a opravy na majetku, komunikacích, veřejném rozhlasu, veřejném
osvětlení a ostatním majetku. Tyto opravy jsme financovali z investičního fondu. Vzhledem k tomu, že 
investiční fond se bude v letošním roce v plné výši odebírat, je potřeba si uvědomit, že já do dneška 
(do 13.02.2012) nemůžu na tyto činnosti v žádném případě uvolnit žádné prostředky na jakoukoliv 
havarijní opravu. Neumožňuje to ani zákon 320 o veřejné finanční kontrole. Pokud nemám kryté 
prostředky, nejsem schopen tyto věci dále zabezpečit. Bylo by to možné v případě, že by příspěvek na 
provoz byl koncipován tak, že tyto provozní výdaje, které to vyžaduje – jde zhruba o 1.200.000,- Kč 
během roku by byly již v částce toho příspěvku – byly by schváleny v rozpočtu, který je předložen. 
Další plánované opravy a údržby, které jsme předložili RM, nejsou projednány a nejsou schváleny. 
Minulý týden se stalo, že bylo nutné pořídit štěrk na posyp, bohužel to ale nebylo reálné, skutečně to 
nemáme z čeho platit. Pokud by byl příspěvek 3.900.000,- Kč navýšen z rezervního fondu o 
1.200.000,- Kč, pak víme, že jsme schopni opravy hradit. Starosta – sám víte, že z rezervy, která je 
9.000.000,- Kč lze následně po rozhodnutí ZM i vyčlenit částku 1.200.000,- Kč na tyto rezervy. 
V dané částce jsou zahrnuty i takové případy, kdy bude třeba pro příspěvkové organizace něco pořídit. 
Dále považuji za důležité informovat zastupitele o tom, že Ministerstvo kultury v pátek schvalovalo
možnost dotace – celkové - zámek na 25 mil., náš předpoklad je 4-5, oni nám dali 1 milion, na příštím 
ZM se rozhodneme podle předložených materiálů a proběhlých jednáních (s panem Rozinem, 
Ježovičem, Haškem), jak dále budeme postupovat. Finišuje příprava žádosti na městské koupaliště –
výše dotace je odhadována na 10 mil., k ostatním dotacím je vše v rámci řízení. Jak řekl Ing. Kocanda 
o přijetí dotace bude hlasovat ZM. A očekáváme rezultát k jednotlivým akcím. 

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet Města Moravský Krumlov pro rok 2012 s tím, že:

- rozpočet příjmů prostředků provozu činí 75 003,3 tis. Kč, vč. položek financování
- rozpočet výdajů prostředků provozu činí 72 374,0 tis. Kč
- rozpočet příjmů prostředků rozvoje činí 48 415,0 tis. Kč, vč. položek financování
- rozpočet potřeb prostředků rozvoje činí 51 044,3 tis. Kč, vč. položek financování

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - BLAHA Josef Ing.  

      Zdrželi se: 2 - DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf

Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. v platném 
znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) tyto závazné ukazatele:

- v rozpočtu příjmů – příjmy celkem dle jednotlivých rozpočtových tříd
- v rozpočtu výdajů – výdaje celkem dle jednotlivých oddílů
- v rozpočtu financování – změna stavu krátkodobých prostředků, uhrazené splátky 

dlouhodobých půjčených prostředků, dlouhodobé přijaté půjčené prostředky
- příspěvky na provoz pro příspěvkové organizace města dle předloženého rozpisu
- odvody z odpisů dle předloženého rozpisu
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - BLAHA Josef Ing.  

      Zdrželi se: 2 - DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf

Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Směrnici č. 2/2004 „Zásady pro zpracování 
návrhu rozpočtu Města Moravský Krumlov“ v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

7. ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ Č. 32/2011 AŽ 33/2011 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Hlasování proběhlo AD HOC : 

Rozpočtové opatření č.32/2011 a Rozpočtové opatření č.33/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 32/2011 provedené Radou města 
Moravský Krumlov v předloženém znění.

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 33/2011 provedené Radou města 
Moravský Krumlov v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0
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8. DODATEK Č. 9 SMLOUVY O ZAJIŠTĚNÍ FINANCOVÁNÍ SYSTÉMU IDS JMK –
NASTANDARD NA ROK 2012 – ZNOVU PROJEDNÁNÍ - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Místostarosta – jednali jsme s panem Černým na Kordisu, řešili jsme názory občanů. Je možnost 
využít opačného spoje – do Rakšic a zpět na vlakové nádraží. Od 1.4. budou nové řády, vyslyšeli jsme 
přání občanů v Rokytné a bude se i vystupovat na náměstí T.G.M. kvůli dětem. Bc. Procházka –
máme možnost při zaplacení nemalé částky a pokud má autobus jezdit v určený čas a on tam nejezdí, 
nezaplatit za jejich služby? Starosta – je potřeba říct, který kde a kdy nebyl. Bc. Procházka – je 
možnost požadovat peníze po Kordisu? Nedodávají službu tak jak mají. Je možnost nějak vrátit 
peníze? Tajemník – co platíme je částka kdy financujeme ztrátovost z minulého roku. Výpočet je za 
km + * násobek v penězích = a oni ty kilometry neodjedou, služba není v pořádku – reklamace je 
možná, ale nikoliv něco vracet. Ing. Kocanda – problém je u Kordisu, že nekontrolují jejich příjmy, to 
my neovlivníme. Problém je řešitelný smlouvou mezi Kordisem a městem. Zda jde toto upravit? Pí. 
Kočí – jde o standardní smlouvu. Musím reklamovat jako občan. Ne za město. Ing. Šlapanský – je 
dobré u žáků to protáhnout na město. Nepodařilo se uválčit spojení k domu zdraví, staří občané musí 
čekat a přestupovat. Toto se musí ještě dořešit. Místostarosta – prověříme jak vymáhat po Kordisu.

Návrh usnesení : 
ZM revokuje své usnesení č. 12 přijaté na 11. zasedání ZM konaného dne 19.12.2011, bod č.: 
1.22 a 6.2 ve věci schválení financování systému IDS JmK, a to v plném znění. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - ZPĚVÁK Josef 

ZM schvaluje Dodatek č. 9 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JmK, subjektu : JmK, 
Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ : 70888337, ve věci financování dopravní obslužnosti města 
Moravský Krumlov v aktualizovaném rozsahu, a to nadstandardu na rok 2012 ve výši 842.386,-
Kč a pověřuje starostu města jeho podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Starosta - Stahuji tento návrh usnesení – částka je již aktualizována v rozpočtu města. 
ZM ukládá vedoucí finančního odboru zapracovat aktualizovanou částku potřebnou na 
zabezpečení dopravní obslužnosti města (standardu a nadstandardu) na rok 2012 do rozpočtu 
města jako jeho mandatorní výdaj. 
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9. „REKONSTRUKCE VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV –
OBLAST NÁDRAŽNÍ“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál.
Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o dílo č. 12210008 se subjektem Západomoravská 
elektromontážní společnost, spol. s r.o., Sadová 829/1, 674 01 Třebíč v předloženém znění a 
pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

     Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města pověřuje RM kompletní administrací investiční akce „Rekonstrukce 
veřejného osvětlení města Moravský Krumlov – oblast Nádražní“. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

10. NÁVRH OBECNĚ ZÁVAZNÉ VYHLÁŠKY MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV č. 1/2012
- předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

Starosta – čte materiál.

Návrh usnesení : 
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku Města Moravský Krumlov č. 1/2012 v předloženém 
znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0
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11. ZÁPIS Z 9. ZASEDÁNÍ KONTROLNÍHO VÝBORU - předkládá Ing. František 
Šlapanský, předseda KV

Ing. Šlapanský – není nic, co bych do vysvětlil, pokud není dotaz. Starosta – nikdo se nehlásí. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí Zápis z 9. zasedání Kontrolního výboru konaného dne 07.12.2011.

12. AZYLOVÉ BYDLENÍ PRO MATKY S DĚTMI V TÍSNI – VYDÁNÍ A SCHVÁLENÍ 
DODATKU Č. 2 KE ZŘIZOVACÍ LISTINĚ ORGANIZAČNÍ SLOŽKY MĚSTA 
MORAVSKÝ KRUMLOV – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

Starosta – čte materiál. Doba pobytu je 6 měsíců, jedna klientka nás požádala o prodloužení pobytu, 
že tu dítě chodí dítě do školy. Proto měníme dodatkem č. 2. Pí. Kočí – dodatek ke zřizovací listině by 
se měl schválit….není motivující prodloužit pobyt na 1 rok, doba zůstává – při prodloužení bude 
rozhodovat Rada města – při výjimce – při jiných závažných důvodech. 

Návrh usnesení:
ZM vydává a schvaluje Dodatek č. 2 ke zřizovací listině organizační složky města Moravský 
Krumlov – Azylové bydlení pro matky s dětmi v tísni se sídlem v Moravském Krumlově, 
Jiráskova 634, PSČ 672 01 – vydané a schválené Zastupitelstvem města Moravský Krumlov 
usnesením z 6. zasedání ze dne 16.04.2007, ve znění dodatku č. 1 ze dne 10.11.2008. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

13. TERMÍNY RM A ZM NA ROK 2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení : 
ZM bere na vědomí termíny RM a ZM na rok 2012.

14. ZPRÁVA O ČINNOSTI MĚSTSKÉ POLICIE MORAVSKÝ KRUMLOV V ROCE 2011 –
předkládá Rudolf Fráňa, velitel MěP Moravský Krumlov

Velitel MěP Fráňa – představuje materiál. I v tomto počtu je to komplikované, jsme plně vytížení, 
pružně naši službu přizpůsobujeme, spolupracujeme se státní Policií ČR. Ing. Kocanda – MěP dostala 
kamery, aby strážníci mohli chodit po jednotlivcích a nemuseli si vzájemně svědčit. Také každý 
strážník obhospodařuje svůj rajón a to minimálně 1-2 týdně by měl každý tuto část projít. Doufám, že 
to tak bude fungovat. Věřím, že ano. 
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Ing. Šlapanský – spolupráce s obcí Kadov uzavřena veřejnoprávní smlouva o MěP? Tajemník –
v rámci žádosti obcí s nimi spolupracujeme. Na základě této smlouvy mohou využívat policii. Příjmy 
z této činnosti putují do rozpočtu města. Jde například o odchyt psů, měření rychlosti, nabídli jsme tuto 
službu obcím, kdo má zájem, tomu vyhovíme. Zpěvák – při přesouvání na jednotlivá místa, co když se 
něco stane? Velitel MěP Fráňa - je to v rámci výkonu služby. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí Zprávu o činnosti městské policie Moravský Krumlov v roce 2011.

15. DIGITALIZACE KINA – INFORMACE – předkládá Bořivoj Švéda, ředitel příspěvkové 
organizace 

Starosta – Sokolovna je uzavřena hygienou. Probíhá projekt na její opravu, aby v roce 2013 mohla 
být opravena. Zároveň je tu možnost vybudovat sportovní halu na pozemcích MŠMT – tedy u 
výchovného ústavu. Výše naší spolupráce je 2 mil. a MŠMT dá 12 mil. Pan Švéda – představuje 
materiál. Nejdříve rozhodnout, zda chceme digitalizaci, pak teprve projekt. Bc. Procházka – není 
lepší divadlo? Pí. Kočí – kino v M.K. ne, lidé jezdí do velkých měst. Rozhodněme, co udělat 
s objektem – společenské centrum, kde se lidé budou scházet, klub pro rodiny s postiženými dětmi, 
také tělocvičnu musíme zachovat. 

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí informace ředitele MěKS o problematice digitalizace kina v Moravském 
Krumlově. 

16. ZÁPIS Z JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY ZE DNE 10.01.2012 

Starosta - Redakční rada navrhuje ZM Mgr. Květoslavu Kotkovou za předsedkyni RR. 

Redakční rada navrhuje do funkce redaktora MKN pí. Marii Makovičkovou a to s účinností od 
01.01.2012. 

Návrh usnesení :  

ZM bere na vědomí Zápis z jednání Redakční rady ze dne 10.01.2012.

17. MORAVSKOKRUMLOVSKÉ NOVINY – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta 
města

Ing. Šlapanský – uvést přesnou specifikaci – doplnění čl. 6a Dodatku č. 1, odst. 6 – po uzávěrce 
nebudou již přijaté příspěvky v daném čísle zveřejněny.

Návrh usnesení:
ZM schvaluje přiložený Dodatek č. 1 k Zásadám pro vydávání Moravskokrumlovských novin

v upraveném znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
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SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Starosta – nyní se ptám, zda Mgr. Kotková volbu přijímá? Mgr. Květoslava Kotková – ano.

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov volí v souladu s článkem 5 odst. 3 Zásad pro vydávání 
Moravskokrumlovských novin paní Mgr. Květoslavu Kotkovou předsedkyní výboru Redakční 
rady Moravskokrumlovských novin. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ 
Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - KOTKOVÁ Květoslava, Mgr.

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov pověřuje v souladu s článkem 6 odst. 1 Zásad pro 
vydávání Moravskokrumlovských novin paní Marii Makovičkovou činností redaktorky těchto 
novin. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

18. ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU POLÁNKA ZE DNE 28.12.2011 -
předkládá David Čech

Starosta – představuje materiál. Pan Zpěvák – Osadní výbor Polánka nesouhlasí s demolicí, nejednali 
jsme o této demolici. Starosta - Jednali jsme o tom na základě statického posudku na Radě města. 

Návrh usnesení : 
Zastupitelstva město bere na vědomí zápis ze zasedání Osadního výboru Polánka ze dne 
28.12.2011.
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19. SPRÁVA MAJETKU MĚSTA – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

1. Pozemky

a) Žadatel

Starosta – představuje materiál. Žadatel žádá o prodej části pozemku par.č. 1983/1 o výměře cca 183 
m2 a části pozemku par.č. 1972/13 o výměře cca 199 m2, které jsou ve vlastnictví města vedené na LV 
10001 pro k.ú. Mor. Krumlov. Pozemek par.č. 1972/13 je součástí Národní přírodní rezervace 
Krumlovsko – rokytenské slepence. Správa CHKO Moravský kras, která rezervaci spravuje konstatuje, 
že podle příslušného ustanovení zákona č. 114/92Sb. o ochraně přírody má přednostní právo ke koupi 
orgán ochrany přírody tj. Správa CHKO Moravský kras. V případě, že o koupi neprojeví zájem bude 
území i nadále součástí přírodní rezervace, kde platí zákaz povolovat a umísťovat stavby, a to i 
v případě pronájmu. Městské lesy Mor. Krumlov, s.r.o., jako uživatel pozemku, prodej nedoporučuje. 
Na základě uvedených skutečností rada města doporučuje zastupitelstvu města prodat pouze část 
pozemku par.č. 1983/1, v prodloužení hranice par.č. 1983/24 po hranici přírodní rezervace tj. cca 80 
m2. Jedná se o část, kterou žadatel fakticky užívá a rada města doporučuje zastupitelstvu města část 
pozemku par.č. 1972/13 neprodat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemku par.č. 1972/13 žadateli.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města odkládá rozhodnutí o prodeji části pozemku 1983/1 v prodloužení hranice 
1983/24 po hranici přírodní rezervace cca 80 m2 do doby, než žadatel předloží vypracovaný 
geometrický plán, který oddělí tuto část a znalecký posudek, který stanoví cenu obvyklou.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0
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b) Prodej pozemků v „Bažantnici“

Starosta – RM doporučuje tyto pozemky prodat. Pan Kabelka - V roce 2011 proběhl prodej několika 
pozemků v lokalitě „Bažantnice“, jejíchž části byli odděleny geometr. plánem, tak jak byly skutečně 
užívány vlastníky sousedních pozemků, cena byla stanovena ve výši 27,- Kč/m2 a to z důvodu 
možných záplav uvedených pozemků ze sousedního vodního toku. V této lokalitě se nachází i 
pozemky par.č. 2291 o výměře 775 m2 a par.č. 2293 o výměře 805 m2. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 2291 o výměře 775 m2 vedeném na LV 
10001 pro k.ú. Mor. Krumlov žadatelce za cenu 27,- Kč/m2 a převod majetku z evidence SMM 
do evidence majetku města.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města schvaluje prodej  pozemku par.č. 2293 o výměře 805 m2 vedeném na LV 
10001 pro k.ú. Mor. Krumlov žadatelům za cenu 27,- Kč/m2 a převod majetku z evidence SMM 
do evidence majetku města.

Ing. Kocanda – zdržel se hlasování
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ 
Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

c) Pozemky par. č. 196 a par.č. 199/1 

Starosta - O pozemky par.č. 196 o výměře 245 m2 a par.č. 199/1 o výměře 130 m2 vedených na LV 
10001 pro k.ú. Mor. Krumlov požádali dva zájemci.

     Město tyto pozemky získalo odkupem domu č.p. 133, který se na těchto pozemcích nacházel, za cenu 
180.000,- Kč  a následná demolice stavby představovala náklady ve výši cca 120.000,- Kč. Nyní se 
jedná o veřejnou zeleň, která bude architektonicky využita při plánované přestavbě památky „Šatlava“  
na výstavní prostory města.  Rada města doporučuje zastupitelstvu města neprodat pozemky. 
Ing. Blaha – proč tedy zveřejnit záměr prodeje? Starosta – jsme v takové situaci povinni zveřejnit 
záměr prodeje. 
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemků par.č. 196 o výměře 245 m2 a par.č. 199/1 o 
výměře 130 m2 vedené na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

d) Žadatel

Starosta - zájemce žádá o prodej části pozemku par.č. 1745/1 o výměře cca 147 m2 ve vlastnictví 
města vedeného na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov, který se nachází vedle pozemku par.č. 1745/2, 
který je v jeho vlastnictví, z důvodu zajištění lepšího příjezdu. V roce 2010, již byla žadateli část 
pozemku par.č. 1745/1 o výměře 201 m2 odprodána, pro plánovanou výstavbu autoservisu – viz. 
příloha díl „a“. V této lokalitě je plánovaná možná přeložka krajské silnice a odprodej další části 
pozemku by mohlo způsobit komplikace stavbě této přeložky. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města prodej pozemku neschválit.
Pan Holátko – nešlo by ten pozemek rozdělit, aby si část pozemku mohl zájemce odkoupit. Jde o 
akáciový výsek. Starosta – obchvat je v teoretické rovině, nelze přesně v této chvíli určit kudy 
povede, v této chvíli je to nereálné. Pan Kabelka – nejde jen o obchvat, jde o narovnání zatáčky v 
serpentýnách. Ing. Mokrý – kdyby tam někdo narovnával silnici, vznikl by příliš velký sešup. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej části pozemku par.č. 1745/1 o výměře cca 147 m2 
vedeného na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov žadateli.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 11 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., SOUČEK Miloslav, Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 

Proti: PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., MOKRÝ Jaroslav, Ing., HOLÁTKO 
Rudolf   

Zdrželi se: LANG Vladimír, Ing., ZPĚVÁK Josef, ŠLAPANSKÝ František, Ing.

e) směna pozemků – vlastník pozemků

Starosta - Zastupitelstvo města odložilo svoje rozhodnutí ohledně směny pozemků par.č. 1943/2 o 
výměře 81 m2 a par.č. 25/9 o výměře 166 m2 ve vlastnictví města vedené na LV 10001 za pozemky 
par.č. 1774/4 o výměře 222 m2, par.č. 1773/6 o výměře 33 m2 a par.č.1857/2 o výměře 11 m2, 
vlastníka pozemků. Pozemky vlastníka jsou vedeny jako ost. plocha, ost. komunikace a jsou součástí 
příjezdové cesty v „Liškách“.  Předložený znalecký posudek, který byl vypracován pro účely podání 
daně z převodu nemovitosti stanovil cenu pozemků dle vyhlášky. Cena pozemků města v něm byla 
stanovena ve výši 11 308,29 Kč a pozemky vlastníka byly oceněny částkou  20 092,60 Kč, tzn. že cena 
jeho pozemků je vyšší 8 784,31 Kč. S vlastníkem bylo ústně dojednáno, že směna pozemků proběhne 
za předpokladu, že provede přeložení stávající cesty pro pěší. Tato cesta již nyní vede z části přes jeho 
pozemek a po jeho případném oplocení, nebude ji možno dále využívat. Z tohoto důvodu rada města 
doporučuje zastupitelstvu města směnit tyto pozemky za podmínky přeložení trasy uvedené cesty pro 
pěší na pozemky města. Náklady na provedení 
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směny ponesou v souladu s čl. 6.2.2 Směrnice č. MěÚ/1/2007 účastníci směny rovným dílem. Pan 
Holátko – kam pak pozemek vlastník pozemku přeloží? Proč mi jako město budeme prostřední díl 
prodávat? Nerozdělovat svoje pozemky. Pan Kabelka – lávka přes řeku je Lesů ČR, prodají i závody, 
nebude ani lávka, cesta, která tu vede 

skutečně vede po pravé straně po lesním pozemku. Starosta – nejde o to, co prodáváme. Jde o to co 
získáváme – cestu na Vinohrady. Pan Procházka – někdy bereme cenu pozemku za metr2 někdy za 
celý pozemek. Je uvedeno i v usneseních. Mít vždy jednu jednotku. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků par.č. 1943/2 o výměře 81 m2 a par.č.25/9 o 
výměře 166 m2 ve vlastnictví města vedené na LV 10001 za pozemky par.č. 1774/4 o výměře 222 
m2, par.č. 1773/6 o výměře 33 m2 a par.č.1857/2 o výměře 11 m2  s vlastníkem pozemků a převod 
majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu města podpisem 
smlouvy o směně.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 11 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ 
Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef

Proti: 4 - BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, KOČÍ Irena

      Zdrželi se: 3 - KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie

f) prodej pozemku par. 646/28 - výzva

Starosta - Zastupitelstvo města na svém 11. zasedání konané dne 19.12.2011 schválilo prodej 
pozemku par.č. 646/28 na ul. Slunečná v k.ú. Mor. Krumlov výzvou zájemcům. 
Dne 12.1.2012 byla zveřejněna výzva pro podání nabídek kupní ceny na prodej pozemku par.č. 646/28 
o výměře 810 m2. Jediným kriteriem byla stanovena nabídková cena. Na základě výzvy podali 
nabídky s výší kupní ceny  tři zájemci.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 646/28 o výměře 810 m2 v k.ú. Mor. 
Krumlov vedený na LV 10001 zájemci, který podal nejvyšší nabídku, a to zájemcům číslo 3 za 
cenu 511,- Kč/m2 a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje 
starostu podpisem smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Bc. Procházka – 17.38-17.43
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g) Pavetex, s.r.o.,  Pod hradbami 175, Mor. Krumlov

Starosta - Firma Pavetex, s.r.o. žádá o odprodej části pozemku par.č. 341/5 o výměře cca 190 m2. 
Geometrickým plánem č. 2393-63/2011, který vyhotovil Ing. Milan Jelínek vznikl oddělením z par.č 
341/5 nový pozemek par.č. 341/7 o výměře 140 m2.  Znalecký posudek č. 2056, který vypracovat Ing. 
Jelínek stanovil cenu zjištěnou dle vyhlášky, protože na části, která je předmětem prodeje se nachází i 
sklep, u kterého není možno stanovit cenu obvyklou, protože na trhu není srovnatelná prodávaná 
nemovitost. Výsledná cena zjištěná dle vyhlášky tedy činí celkem 53.000,- Kč. Rada města doporučuje 
prodej se zajištěním věcného břemene ve prospěch města spočívající v právu vstupu k přiléhajícím 
pozemkům města. Prodej bude uskutečněn na náklady kupujícího. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nově vzniklého pozemku par.č. 341/7 o výměře 140 m2 se 
sklepem za cenu stanovenou znaleckým posudkem ve výši 53.000,- Kč f. Pavetex, s.r.o., Pod 
hradbami 175, Mor. Krumlov, s podmínkou zřízení bezúplatného věcné břemeno spočívajícího v 
umožnění vstupu a přístupu na přilehlé pozemky města a převod majetku z evidence SMM do 
evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem smlouvy a smlouvy o zřízení věcného 
břemene.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, SOUČEK Miloslav, Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

h) Žadatelé

Starosta – zájemci žádají o prodej pozemků par.č. 3062/1 o výměře 36 m2, par.č. 3062/2 o výměře 
141 m2, par.č. 3063/2 o výměře 228 m2, par.č. 3063/3 o výměře 165 m2, par.č. 3064/3 o výměře 72 m2, 
které jsou neudržované a sousedí s pozemky v jeho vlastnictví. Rada města doporučila prodej těchto 
pozemků po předložení znaleckého posudku, který stanoví cenu obvyklou. Znalecký posudek č. 2069, 
který vypracoval Ing. Milan Jelínek stanovil cenu obvyklou za tyto pozemky ve výši 4.000,- Kč. Cena 
zjištěná dle oceňovacího předpisu činí 11.000,- Kč.

Pan Kabelka – majetek podle schválených zásad přijatých 03/2011 prodáváme za cenu obvyklou. 
Ing. Blaha – v bodu 3.2 – prodejní cena nejvyšší zjištěná cena. Ing. Mokrý – orná půda, cena 
stanovena tabulkami státu. Starosta – ptám se zda má někdo protinávrh? Nikdo nemá, proto čtu tento 
návrh usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků par.č. 3062/1 o výměře 36 m2, par.č. 3062/2 o 
výměře 141 m2, par.č. 3063/2 o výměře 228 m2, par.č. 3063/3 o výměře 165 m2, par.č. 3064/3 o 
výměře 72 m2  za cenu obvyklou v celkové výši 4000,- Kč žadatelům a převod majetku z evidence 
SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem smlouvy.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA 
Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 4 - TŘETINA Tomáš, BLAHA Josef Ing., Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., 
KOŠÍČEK Jan, Mgr. 

20. KORESPONDENCE – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 

21. RŮZNÉ - předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 

22. DISKUZE
Mgr. Kocábová – chci upozornit na špatné dopravní značení na ulici Václavská – dej přednost v jízdě, 
doplnit dopravní značení Hlavní silnice – jde o všechny ulice, které tam jsou. Starosta – zajistím 
prověření policií ČR. Pan Kabelka – je to pravda, ale tento systém značení máme odsouhlasen 
dopravním inspektorem. Starosta – prověřit a dát vědět dopisem. Pan Zpěvák – značky u Lacrumu 
jsou pryč, někdo je oddělal. Platí či tedy neplatí? Starosta – na poradě musíme vyřešit. Pan Kabelka
– v tomto úseku tam nesmí řidič vjíždět ze strany silnice. Pan Holátko - V dolním zámeckém parku se 
ztrácí panely, odváží je někdo. Pan Kabelka – Nevím, jestli si někdo nepřilepšuje, ale pár jsme jich 
využili na opravy ve městě. Starosta – budeme monitorovat. Ing. Šlapanský – aktuální informace 
k Vertexu. Starosta – oficiálně se nikdo nepřihlásil k nějakému jednání. Neoficiální informace je, že 
zahájí činnost v březnu. V této chvíli další informace nemám. Jakmile něco bude, budu vás 
informovat. Pan Dvořáček – co firma předpokládá za výrobu. Starosta – půjde pravděpodobně o 
výrobu obalů. Tajemník – usnesení z Rad města Vám posíláme, předkládáme. V jednom bodě jsem 
byl pověřen, abych předložil informaci o schválení čerpání rezervního fondu MŠ Husova 299, Mor. 
Krumlov a to za účelem nákupu nového automobilu na rozvoz stravy na odloučená pracoviště. 

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci tajemníka o schválení čerpání rezervního fondu 
MŠ Husova 299, Moravský Krumlov za účelem zakoupení automobilu pro rozvoz stravy na 
odloučená pracoviště mateřské školy a do výběrové komise na výběr dodavatele jmenuje 
místostarostu Mgr. Zdeňka Juránka na 21. RM ze dne 21.11.2011

Pan Kudláček - bude se konečně řešit otázka pana Vrábla a jeho přístupu do garáže? Velitel MěP 
Fráňa – MěP není oprávněna tento problém řešit. Nafotit a předat stížnost. Předal jsem panu 
Kubíkovi, škodu přefakturovat panu Vrábelovi. Nechat prostě odklidit a náklady nechat uhradit panu 
Vrábelovi. Starosta – domluvíme se na poradě a dáme vědět. PharmDr. Strieglerová – jak vypadá 
Epopej? Starosta – momentálně se řeší nevyhovující prostory, ve kterých je nyní Muchova Slovanská 
Epopej uložena.
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23. USNESENÍ

Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesla : Mgr. Květoslava Kotková

24. ZÁVĚR

Pan starosta ukončil zasedání Zastupitelstva města v 18.13 hodin.

Zapisovatelka :
…………………………………..
          Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:

…………………………………..
Pavel Procházka    

                                                             …………………………………..  
          Ing. Miloslav Souček

     

V Moravském Krumlově, dne 16.02.2012

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek              Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                starosta města Moravský Krumlov
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